



Good Man • Good Deeds • Good Rice

CASH DRAW 1.11.2021 ~ 31.1.2022

DRAW DATE: 15.2.2022

1st Prize: \$30,000

2<sup>nd</sup> Prize: \$20,000 3rd Prize: \$10,000

30 Lucky Prizes: \$2,000 each



































## Terms & Conditions:

- All entries must be completed and accompanied with the respective product Barcode.
   Incomplete entries will be disqualified.
- You may send in as many entries as you wish. Proof of posting is not proof of receipt. The Closing Date
  for Lucky Draw is 31.01.2022 (Mon). All entry forms should be sent to: Tong Seng Produce Pte Ltd,
  33 Senoko South Road, Singapore 758085
- Entry forms can be obtained from our retailers. You may also download from our website www.tspsonghe.com.sg. Photocopy is acceptable.
- The Lucky Draw will be conducted on 15.02.2022 (Tues) at 11am. The Draw will be conducted at Singapore Press Holdings.
- Results of the Draw will be published on 22.02.2022(Tues) in the Straits Times and LianHe ZaoBao.
- All winners will be notified by Post and Email. Winners have to present the letter of notification (original copy) together with their original IC or Passport upon claiming their prizes.
- Unclaimed prizes after 2 months will be forfeited and donated to designated charity organization.
- All Prizes are non-transferrable. Winner has to claim the prize personally.
- Employees of Tong Seng Produce Pte Ltd and their family members, its advertising & promotion agencies are not eliqible for the draw.
- The organizer's decision is final and no correspondence will be entertained.
- The organizer reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.
- For more info, pls visit www.tspsonghe.com.sg/en/news

### PERSONAL DATA DISCLOSURE

By participating in this lucky draw, you agree that Tong Seng Produce Pte Ltd may collect, use and disclose your personal data, as provided in the lucky draw entry form, to administer this lucky draw, including to contact you for the administration of prizes in relation to this draw. Personal data including your name, identification, photographs, video and voice recordings may be collected, used, disclosed for publicity and/or use in advertisements across all media without any nortification, remuneration or compensation.

All completed Entry Forms must be accompanied with the barcode of any of the participating SongHe Products and send to:

所有填写完整的表格需附上任何参与的 松鹤产品包装上的条码标签再寄至:

33 Senoko South Road Singapore 758085

## 参加条规:

- 所有参加表格上的资料都需清楚填上、并附上相关产品的条码标签才算有效资料不完整的表格将作废。
- 参加表格的数量不拘。邮寄证明不代表本公司确实收到表格。幸运抽奖的截止日期 31.01.2022(星期一)。
   参加表格需在截止日期前寄至: Tong Seng Produce Pte Ltd, 33 Senoko South Road, Singapore 758085
- · 您可以向我们的零售商索取参加表格,也可以到我们的网站下载表格。网址 www.tspsonghe.com.sg 我们也接受复印版本。
- 抽奖日期为 15.02.2022 (星期二) 上午11点假新加坡报业中心。
- 抽奖成绩将于 22.02.2022 (星期二) 刊登干联合早报和海峡时报。
- 所有得奖者将获得书面和电邮通知。领奖时请出示下版的书面通知书和身份证或护照。
- 超过两个月未领取的奖品将捐给指定慈善机构。
- 奖品不得转让。得奖者需亲自领取。
- 东成物产私人有限公司的员工和其家属及其广告代理皆不可参加。
- +办当局的决定是最后决定。任何文书恕不受理。
- + 办 当局保留修订条规的权利而无需另行通知。
- 更多详情, 请上网 www.tspsonghe.com.sg/zh/news

# 公开个人资料说明

当您选择参与这项要选抽奖时,即是您同意主办单位东成物产私人有限公司可以收集、使用和公开您在参加表格上所提供的个人 资料。如果您是得奖者,主办当局可通过电话和信件与您接洽联系。与此同时,您也允许主办当局公开您的姓名、照片、影像或 录音作为广告或媒体宣传。主办当局无需另外征来您的同意,也无需提供您任何报酬或赔偿。

| Name (as per IC or Passport) 英文姓名: |                                       |
|------------------------------------|---------------------------------------|
| NRIC/Passport 身份证/护照号码: XXXXX      | (last 3 digits +alphabet 最后三个号码+英文字母) |
| Singapore Tel 新加坡电话:               | Email 电子邮址:                           |
| Address 地址:                        |                                       |